
            鼠年的風采 Year of the Rat             

鼠年出生的人最讓異性吸引的地方就是他們迷人的風采。 

他們是會為了達到目標，而付出努力的人，有的時候甚至

於有那麼一點點的完美主義。 

基本上，他們不是屬於浪費的人。 

鼠年出生的人比較有的缺點就是容易生氣和喜歡說些旁人

的小八卦。 

他們對未來總是野心勃勃，通常也都是非常成功的人士。 

鼠年出生的人容易和屬龍、屬猴和屬牛的人和平共處。 
  

在中國的文化裡，屬鼠的人是被尊重以及被認為是勇敢並

有進取心的人。 

此外，他們也被認為是聰明的、善於交際以及十分具有家

庭觀念的人。 

他們有著廣泛的興趣，對環境有著高度適應能力並且能夠

對環境不同的改變做出適當的反應。 

他們有著多方面的天賦和才能。 

他們是活潑的、愉快的，機智的、不可思議的，以及懂得

掌握時機的人。 

他們對很多事物充滿著興趣，也樂意參與其中，重要的

是，他們通常都可以做的很好。 
 

People born in the Year of the Rat are noted for their charm and attraction for the opposite sex. 

They work hard to achieve their goals, acquire possessions, and are likely to be perfectionists. 

They are basically thrifty with money. Rat people are easily angered and love to gossip. Their 

ambitions are big, and they are usually very successful. They are most compatible with people 

born in the years of the Dragon, Monkey, and Ox. 

In Chinese, the Rat is respected and considered a courageous, enterprising person.  People born 

in the Year of Rat are clever and bright, sociable and family-minded.  They have broad 

interests and strong ability in adapting to the environment and able to react adequately to any 

changes. 

They are gifted in many ways and have an easy going manner.  They are active and pleasant, 

tactful and fantastic, and are able to grasp opportunities.  They seem to have interests in 

everything and hope to participate in doing it and usually do it very well. 

 

Some Famous Rats: Louis Armstrong, Shirley Bassey, Marlon Brando, Doris Day, Clark Gable, 

Hugh Grant, Charlton Heston, Gene Kelly, Glenda Jackson, Kris Kristofferson, Gary Lineker, 

Sean Penn, Burt Reynolds, Olivia Newton-John, Tommy Steele, Donna Summer, Andrew 

Lloyd Webber, Kim Wilde. 


